
Pressetext - allgemein 
 
Lichtblitze in tiefem Schwarz. Verträumte Gitarren und dröhnender Bass. Dann eine 
Stimme, die im Kopf bleibt.  
 
Prism sind das, was man vermutet, aber dennoch nicht erwartet. Schwerer Metal mit 
kräftigen RiFs wechseln sich ab mit leichten verspielten Parts. 
 
Seit 2016 bespielen die vier Münsteraner hinter prism die Bühnen NRWs. Nun melden 
sie sich aus dem Studio zurück und begeistern mit den kürzlich erschienenen Singles 
'Hunter/Prey', 'Buried' und 'Everything’s Fine' langjähriges und neues Publikum. 
 
Pressetext – allgemein (englisch) 
 
Flashes of light in deep black. Dreamy guitars and booming bass. Then a voice that stays 
in your head.  
 
Prism are what you would expect, but still don't expect. Heavy metal with powerful riFs 
alternates with light, playful parts. 
 
The four guys from Münster behind prism have been playing the stages of NRW since 
2016. Now they are back from the studio and are inspiring longstanding and new 
audiences alike with the recently released singles ‘Hunter/Prey’, ‘Buried’ and 
‘Everything’s Fine’. 
 
 


